



## AVIS PUBLIC

### **BUDGET 2018 DE LA VILLE DE SUTTON**

Le budget 2018 de la Ville de Sutton sera rendu public sur le site internet de la Ville, jeudi le 25 janvier 2018, et lors de séances d'information quelques jours avant son adoption.

Les séances d'information pour le public traitant du budget de 2018 ainsi que sur l'endettement et les réserves financières de la Ville, auront lieu comme suit :

- Samedi 27 janvier, à 10 heures à la salle du conseil de l'Hôtel de Ville de Sutton
- Lundi 29 janvier, 19h30, à la salle du conseil de l'Hôtel de Ville de Sutton, présentation publique et adoption lors de la séance extraordinaire sur le budget

Tous les citoyens sont invités.

Le conseil de Sutton

## PUBLIC NOTICE

### **TOWN OF SUTTON 2018 BUDGET**

The 2018 budget for the Town of Sutton will be made public on the Town's web site on Thursday, January 25<sup>th</sup>, 2018, as well as in information sessions in advance of its adoption.

Information sessions will be held on the following dates for the public regarding the 2018 budget as well as information regarding the Town's financial reserves and level of indebtedness :

- Saturday January 27, 10 a.m. budget presentation for the public in the Council room at the Town Hall
- Monday January 29, 7:30 p.m., in the Council room at the Town Hall, budget presentation for the public followed by the adoption of the budget.

All citizens are welcome.

Town of Sutton Council